
 Zápis OsV č.: 1 
OsV: Vnit řní město 
Datum:   19. 5. 2020 v 17:00 h, Rytířský sál Vlašského dvora, KH 
Přítomni: 
 

Eva Altová, Jana Buřičová, Martin Černý, Šárka Dáňová, Kamila Dostálová, 
Josef Dlouhý, Jindřich Kozák, Jakub Obraz, Roman Sádlo, Lenka Sádlová, 
Roman Segiň, Vladimír Střihavka, Kristýna Svobodová, Ivo Šalátek, Šárka 
Švédíková, Petr Volf, Jan Vopěnka 

Omluveni: nikdo 
Neomluveni: Pavla Beukers Turková, Monika Březinová Seifertová, Tomáš Horák, Jana 

Králová, Bohuslav Procházka, Lubomíra Šťastná, Jan Šťastný 
Člen RM, ZM: Mgr. Bc. Vít ŠNAJDR, místostarosta 
Hosté Jan Ďoubal, Ludvík Drnek, Pavlína Caldová Drnková, Pavel Dostál, Hana 

Kratochvílová 
 
1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 
Program: 
1. Zahájení 
2. Volba nového člena 
3. Volba předsedy 
4. Závěr 
 
1. Při zahájení jednání bylo přítomno 16 členů Osadního výboru. Místostarosta uvítal 
přítomné a seznámil je s plánovaným programem, který je z důvodu pandemické situace a 
dosavadním nezvolení předsedy omezen na dva hlavní body. Pan Šalátek vznesl námitku, že 
nechce volit dalšího předsedu, když už předsedu zvolil. Navrhl, aby zastupitelstvo pouze 
potvrdilo předsedu zvoleného na minulém přípravném jednání. Zajímá ho názor ZM, proč 
navrženého předsedu nejmenovali. Pan Obraz uvedl, že celé jednání je již velmi nepříjemné a 
osadní výbor by neměl být zneužíván k politickým bojům. Vladimír Střihavka též uvedl, že je 
jednání zcela zpolitizované. Navrhl přistoupit k volbě předsedy s tím, že zastupitelé snad 
budou respektovat jejich volbu. Mst. Šnajdr uvedl, že nemůže mluvit za ostatní členy 
zastupitelstva, rád by dnes zvolil předsedu a další jednání mohou následovat. Pan Kozák 
uvedl, že se účastnil několika jednání zakládání osadních výborů, nikdy nikdo nikomu neříkal, 
kdo by měl být předseda. Měli by si volit předsedu sami.  
Mst. ukončil diskuzi, jako zapisovatelku určil Mgr. Adélu Kloudovou a jako skrutátory Jana 
Vopěnku a Vladimíra Střihavku. Jako ověřovatele zápisu určil Josefa Dlouhého. Následně dal 
hlasovat o programu. – 14 pro, 1 proti, 1 zdržel se. 
Usnesení č. 1/1 – Program jednání OsV Vnitřní město dne 19. 5. 2020 byl přijat. 
 
2. Členové osadního výboru byli seznámeni se žádostí pana Jana Ďoubala ze dne 14. 5. 2020, 
kterou doručil Kanceláři tajemníka MěÚ KH s tím, že se účastnil ustavujícího jednání OsV 
7. 1. 2020, kde projevil zájem o členství ve výboru a o členství má stále zájem. Dále vznesl 
návrh na své jmenování pan Ludvík Drnek. Pan Ďoubal i pan Drnek se ostatním členům 
krátce představili. Pan Ďoubal vznesl návrh, aby byli jmenováni oba zájemci o členství, bylo 
mu vysvětleno, že počet členů určuje zastupitelstvo a musí být lichý, tedy by se muselo zvýšit 
na 27 a opět by jedno místo nebylo obsazené. 
V průběhu dorazil další člen osadního výboru.  
Přítomní členové poté hlasovali o jmenování Jana Ďoubala členem OsV. – 9 pro, 0 proti, 8 
zdržel se.  
Následně hlasovali o jmenování Jana Drnka členem OsV. – 4 pro, 0 proti, 13 zdržel se.  
Osadní výbor nepřijal usnesení. 



 
3. Členové osadního výboru byli vyzváni k předložení svých návrhů na předsedu (Jana 
Buřičová a Jakub Obraz byli vyzváni ke sdělení, zda trvají na své kandidatuře). Pan Obraz 
sdělil, že protože ho zastupitelstvo nejmenovalo a vyjádřilo mu tak nedůvěru, nemá již zájem 
se stát předsedou. Paní Buřičová uvedla, že si nemyslí, že by členové OsV byli rozděleni na 
dva tábory. Má zájem se starat o komunitu. Na své kandidatuře trvá. Mst. se dotázal, zda má 
ještě někdo jiný zájem stát se předsedou, nikdo se nepřihlásil. Pan Šalátek zopakoval, aby 
jeho návrh, aby neproběhla nová volba předsedy, ale pouze byl potvrzen minule zvolený 
předseda, byl zaznamenán v zápise. Jeho návrh nebyl podpořen. 
Mst. následně vyzval členy OsV k hlasování o návrhu jmenovat paní Buřičovou. – 14 pro, 1 
proti, 2 zdržel se. 
Usnesení č. 2/1 - Osadní výbor Vnitřní město d o p o r u č u j e Zastupitelstvu města 
Kutná Hora j m e n o v a t předsedou Osadního výboru Vnitřní město paní Janu 
Buřičovou. 
 
4. Místostarosta poděkoval všem členům za účast a ukončil jednání v 17:34 hod. 
 
2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 
Osadní výbor Vnitřní město 
d o p o r u č u j e 
Zastupitelstvu města Kutná Hora 
j m e n o v a t předsedou Osadního výboru Vnitřní město Janu Buřičovou. 
 
Zapsal: Mgr. Adéla Kloudová, 19. 5. 2020  
 
Ověřil: Ing. Josef Dlouhý, 20. 5. 2020 


